
 

 
 

 
Angående åtgärdsplan efter Verksamhetsuppföljning. 
 

 Punkt 1 
 
Det har inte funnits något intresse från anhörigas sida att bilda något råd på 
Lovisagården. Frågan kommer att tas upp igen på höstens anhörigträff. 
 

 Punkt 2 och 3. 
 
Rehabteamet är ansvariga för att upprätta och uppdatera planerna enligt 
gällande rutiner. Detsamma gäller för funktionsbedömningar och ADL-
bedömningar. Vi kommer inom det närmaste att gå igenom samtliga 
journaler för att se om någon behöver kompletteras eller uppdateras. Detta 
kommer att vara klart inom juni månad.  
 

 Punkt 4 
 
Vi kommer att gå igenom genomförandeplanerna inom kort för att se vilka 
som behöver kompletteras. Detta kommer också att göras inom juni månad. 
 
 
Vid eventuella oklarheter kontakta mig gärna igen. 
 
Med vänlig hälsning 
 
 
 
 
Petra Hertzberg 
Verksamhetschef 


